
Rustad IL langrenn 

STYREMØTE  09.01.2024 kl 1900-2130 på Arenahuset    

Til stede: Barbro, Jørn,  Jan-Henrik, Ingrid    

Forfall: Bjørnhild og Jan-Erik 

 
Pkt. 1 – Valg av nytt styre for langrennsgruppen 
Medlemsmøtet 27.2 skal behandle forslag til styre for langrennsgruppen. Deretter velges styre på 
årsmøtet 7 mars eller i etterfølgende vedtak i styret for Rustad IL langrenn. Det ble diskutert ulike 
alternativer med hensyn til å rekruttere til styret. Herunder ble det delt forskjellige synspunkter på 
når man eventuelt kan få til å rekruttere nye medlemmer og hvilken kompetanse man da bør se 
etter. 

Vedtak 

Valgkomiteen i Rustad IL, ved Terje Fimreite, blir aktivisert til arbeidet. Jan-Henrik tar kontakten med 
ham. 

Styrets medlemmer kommer innen starten av neste uke opp med sine forslag til konkrete personer 
som kan eller bør forespørres om å sitte i styret. Forslagene videresendes til valgkomiteen 

Jan-Henrik kommer innen samme frist opp med forslag til tekst for at vi via hjemmesiden og/eller 
løype kan avertere etter nye styremedlemmer 

 

Pkt. 2 – Evaluering av hovedsamlingen på Beitostølen 

I motsetning til den langvarige tradisjonen om hovedsamling for langrennsgruppen på Skeikampen, 
måtte den i 2023 arrangeres på Beitostølen. I diskusjonen om erfaringen med bruk av Beitostølen ble 
følgende trukket fram: 

- Vi har bare hatt positive, og ingen negative, tilbakemeldinger om erfaringen med Beitostølen. 
Ingen har tatt opp at det er noe lengre reisetid til Beitostølen enn Skeikampen. 

- Beitostølen har et fortrinn med at man kan reise med offentlig transport (Norway buss 
express) 

- Overnattings bekvemmelighetene var bedre enn hva vi har hatt på Skeikampen. Lokalitetene 
på Beitostølen sikrer dessuten bedre mot at unge utøvere kan støye i mange rom og ganger. 

- Denne gangen måtte vi dele en stor hall med et annet idrettslag. Hvis vi eventuelt neste gang 
kan disponere denne hallen alene, får vi like god mulighet som på Skei med hensyn til å 
skape et godt sosialt miljø og særlig ta vare på nye foreldre. 

- Beitostølen har snø garanti, jf. stort kunstsnø anlegg og hva som pleier å være gode 
muligheter på Valdresflya.  

-  
Pkt. 3 – status medlemsmøtet og pågående aktiviteter m m 

Bildet av status for sesongens renn etc. er bra.  Hovedbildet av årsresultatet er i hovedsak uendret, 
og dermed er det ikke grunn for å avvike fra forslaget om å videreføre treningsavgiften på dagens 
nivå. Status i forhold til strategiplanen blir også en del av medlemsmøtet. 

  


